
CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL

Identificació de la sessió

Número: 1/2019
Caràcter: Sessió ordinària
Data: 13 de març de 2019
Horari: 18:00 h
Lloc: Casa de Cultura Agustí Sarda

Assistents

PRESIDÈNCIA Alcalde Fran Morancho López
VOCALS:
AJUNTAMENT Regidor Enrique López González

Vicente Pérez Mula
Excusa l’assistència
Ferran Pellicer Roca
Excusa l’assistència

Regidor Imma Margalef Ciurana
Regidora Irene Aragonés Gràcia
Regidor Francisco Velasco Autor

Excusa l’assistència
Josep Mª Aragonés Roca
Excusa l’assistència

DIRECTOR/A Llar d’Infants M. Déu de la Roca Magdalena Blanco Gibert
Llar  d’Infants Petete Noelia Merino Rodríguez
Escola M. Déu de la Roca Jordi Trepat Colom
Escola Joan Miró Eva Tarragó Reverté
Escola Marcel·lí Esquius Montserrat Salsench
Institut Antoni Ballester Montse Tomàs
Institut Miami David García García

PARES/MARES

Llar d’Infants M. Déu de la Roca Marc Arbós Olivé
Llar d’Infants Petete Victor Sánchez Carmena
Escola M. Déu de la Roca Josep Mª Vendrell Monell
Escola M. Déu de la Roca Rosa Mª Isern Virgili
Escola Joan Miró Margarita Vargas Guijarro

No assisteix
Escola Marcel·lí Esquius Jordi Alemany

No assisteix
Institut Antoni Ballester Montserrat A. Bargalló Castellnou
Institut Miami Ibana Pacheco Lelmo

DOCENTS

Llar d’Infants M. Déu de la Roca Júlia Borràs Nolla
Excusa l’assistència

Llar Petete Laia Pérez Ruíz
Excusa l’assistència

Escola M. de Déu de la Roca Sara Punyet Ferrer
Escola Joan Miró Rosa Escoda Cedó

No assisteix
Escola Marcel·lí Esquius Rosa Solé Figueras
Institut Antoni Ballester Vicenç Roca Xirinachs
Institut Miami Maria Rodríguez Bellón

ALUMNAT Institut Antoni Ballester Diana Ivaylova Georgieva
PAS EPE- Nostreserveis Maria Anguera Aguiló

EPE- Nostreserveis Mª Teresa Hernández Fernández
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Assisteixen com a convidats el  Sr.  Jean Marc Segarra  Mauri  i  Quim Medina Bermúdez, 
director i director adjunt dels Serveis Territorials d’Educació a Tarragona, respectivament, el 
Sr.  Francesc  Valverde  Gálvez,  Inspector  d’Ensenyament,  la  Sra.  Maria  Cristina  Vernet 
Boquera, tècnica del departament d’Educació de l’Ajuntament de Mont-roig del Camp i el Sr. 
Joan Figueras Vila, Tècnic de Serveis Socials de l’Ajuntament de Mont-roig del Camp.

Ordre del dia:

1. Aprovació de l’acta del darrer Consell Escolar Municipal.
2. Pla Educatiu d’Entorn.
3. Actuacions centres educatius any 2018.
4. Inversions centres educatius 2015-2019.
5. Precs i preguntes

A les  18:00  h  el  Sr.  Alcalde  Sr.  Fran  Morancho  López  dóna  la  benvinguda  a  tots  els 
assistents  i  agraeix  l’assistència  del  Sr.  Jean  Marc  Segarra  Mauri  i  Sr.  Quim  Medina 
Bermudez, director i director adjunt dels Serveis Territorials a Tarragona. Tot seguit dóna inici 
al Consell Escolar Municipal.

Primer  punt:  Aprovació  de  l’acta  del  Consell  Escolar  Municipal  de  data  18  de 
desembre de 2017

S’aprova l’acta sense cap més esmena.

Segon punt: Pla Educatiu d’Entorn

Pren la paraula la Sra. Maria Cristina Vernet Boquera, tècnica del Pla Educatiu d’Entorn i 
comença la seva intervenció tot explicant que la implantació del Pla Educatiu d’Entorn (PEE) 
demana un procés que asseguri la implicació de tots els agents educatius del municipi per 
tal d’aconseguir la continuïtat i la coherència entre la dinàmica escolar i l’extraescolar, partint 
d’uns objectius comuns i una actitud basada en el compromís, la participació i l’aprenentatge 
en xarxa.

Explica també que en aquest  moment,  el  PEE es troba entre la fase d’inici  i  la fase de 
desenvolupament. El PEE segueix trobant-se en la fase inicial, ja que s’està intentant que 
tothom conegui en què consisteix i busca la implicació del màxim nombre d’agents i en la 
fase de desenvolupament que és on es concreta el projecte anual d’actuacions.

Tot seguit fa un resum de les actuacions realitzades l’any passat i les que s’estan portar a 
terme el present curs escolar.

Tercer punt: Actuacions centres educatius any 2018

Intervé el Sr. Enrique López González, Regidor d’Educació de l’Ajuntament de Mont-roig del 
Camp i  explica  les  actuacions que s’han  portat  a  terme  durant  l’any  2018  als  diferents 
centres educatius del Municipi.
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 Llar d’Infants Mare de Déu de la Roca

Informa de la matrícula del curs 2018-2019 a Llar i com a dada a destacar la llista d’espera  
de 3 alumnes a l’aula de nadons.

Tot seguit fa un resum de les actuacions de millora que s’han realitzat a la llar d’infants:

- Donar accés directe al pati a dues aules instal·lant portes i canviant persianes.
- Instal·lació d’armaris per extintors.
- Compra d’equip d’osmosi per la cuina.
- Retirada de la font del pati i instal·lació d’una estructura.
- Instal·lació de mosquiteres.
- Actuacions projecte de vegetació del pati de la llar d’infants.

Dóna la paraula a la Sra. Magda Blanco Gibert, directora de la Llar d’Infants Mare de Déu de 
la Roca i intervé tot dient que la principal deficiència que té la llar és la manca d’espais, tot  
recordant la necessitat de realitzar una adequació important de la llar o la construcció d’una 
de nova.

 Llar d’Infants Petete

Informa de la matrícula del curs 2018-2019 a Llar i destaca la llista d’espera de 3 alumnes a 
l’aula de nadons i 8 alumnes de P-1 (1 a 2 anys). També comunica que amb l’ampliació de la 
capacitat del centre la llista d’espera de nadons desapareixerà.

Posa en coneixement dels assistents la signatura d’una tercera Addenda al Conveni entre 
l’Administració  de  la  Generalitat  de  Catalunya,  mitjançant  el  Departament  d’Educació  i 
l’Ajuntament de Mont-roig del Camp de creació per la Llar d’infants Petete en relació amb 
l’ampliació de la capacitat màxima del centre.

Fa un resum de les actuacions de millora que s’han portat a terme a la llar d’infants.:

- Obres d’ampliació de la llar.
- Instal·lació d’estructures al pati.
- Construcció d’un mur a la classe de nadons.
- Instal·lació de tanques al pati.
- Compra d’equip d’osmosis per la cuina.

Manifesta  que  una  de  les  actuacions  prioritàries  per  fer  a  la  llar  és  l’adequació  dels 
canviadors de les aules.

 Escola Mare de Déu de la Roca

Informa de les actuacions de millora que s’han realitzar a l’Escola Mare de Déu de la Roca:

- Adequació de les instal·lacions de comunicació.
- Adequació de les instal·lacions elèctriques.
- Reforma i ampliació de la cuina de l’escola.

Dóna la paraula al Sr. Jordi Trepat Colom, director de l’Escola Mare de Déu de la Roca i 
comença la seva intervenció tot dient que ells parteixen d’un projecte elaborat l’any 2008 
que no s’ha executat, que l’escola enguany fa 40 anys, i  que des del 2008 fins ara, les 
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actuacions que s’han portat a terme, moltes d’aquestes fetes per l’Ajuntament, no resolen la 
problemàtica del dia a dia a l’escola. Ressalta la necessitat de disposar d’una sala polivalent, 
espais mal aprofitats o d’altres molt degradats, sala d’arxiu totalment plena, entre d’altres.

Intervé  el  Sr.  Jean  Marc  Segarra  Mauri,  director  dels  Serveis  Territorials  d’Educació  a 
Tarragona, tot dient que els pressupostos de la Generalitat estan prorrogats. Afirma que la 
sala  polivalent  que  demanen  no  serà  possible  ni  enguany,  ni  els  pròxims  anys,  que 
existeixen unes prioritats de govern, que són garantir l’escolarització i la seguretat.

Tot  seguit  afirma  que  disposen  d’uns  100.000  euros  per  subsanar  totes  les  barreres 
arquitectòniques  de  l’escola,  actuació  que  es  portarà  a  terme  aquests  estiu  i  amb 
posterioritat es farà una valoració de totes les actuacions importants que s’han de fer als 
centres.

 Escola Joan Miró

Informa de les actuacions de millora que s’han realitzar a l’Escola Joan Miró:

- Subministrament de tubs per les cistelles de bàsquet..
- Reposició planxes de suro parets de dues aules (pendent d’executar).

Tot seguit comenta la necessitat d’arranjar i solucionar d’una manera definitiva la proliferació 
d’humitats de l’edifici.

La Sra. Eva Tarragó Reverté, directora de l’Escola Joan Miró, incideix tot dient que aquesta 
problemàtica fa uns anys que s’arrossega i reclama l’arranjament el més aviat possible per 
evitar el deteriorament de l’edifici.

 Escola Marcel·lí Esquius

Informa de les actuacions de millora que s’han realitzar a l’Escola Marcel·lí Esquius:

- Construcció d’un mur de formigó.

També s’informa que es preveu la modificació de la tanca de la parcel·la annexa a l’Escola.

Pren  la  paraula  la  Sra.  Montse  Salsench,  directora  de  l’Escola  Marcel·lí  Esquius,  fent 
referència a l’espai verd, un espai compartit,  entre escola i famílies. Comenta que es va 
produir un incident amb uns tobogans i demana la seva reposició.

Tot seguit reivindica la construcció d’un edifici, manifesta la manca d’espais de l’escola que 
dificulta portar a terme el projecte educatiu i sol·licita la possibilitat d’instal·lar un nou mòdul.

Intervé el Sr. Jean Marc Segarra i manifesta que no s’instal·larà cap mòdul en els propers 
cursos escolars. Incideix, també, en l’existència de places en altres centres educatius del 
municipi.

Conclou  dient  que  treballaran  per  retirar  els  mòduls  per  construir  edificis  i  que  tindran 
prioritat absoluta els centres educatius que estan completament en mòduls. 
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 Institut Antoni Ballerter

El Sr.  Enrique López,  posa en coneixement  dels  assistents la  signatura  del  Conveni  de 
col·laboració entre l’Administració de la Generalitat de Catalunya mitjançant el Departament 
d’Educació i l’Ajuntament de Mont-roig del Camp per desenvolupar, en règim d’alternança i 
amb formació dual, el cicle formatiu de grau mitjà de Sistemes Microinformàtics i Xarxes, a 
l’Institut Antoni Ballester de Mont-roig del Camp i el compromís de l’Ajuntament en acollir 
alumnes per a fer les pràctiques.

Conclou amb la demanda d’un cicle formatiu de grau superior.

Intervé la Sra. Montse Tomàs, en nom de l’Institut Antoni Ballester i manifesta la dificultat en 
signar convenis  amb l’Ajuntament de Mont-roig del  Camp, fet  que ha ocasionat  que els 
alumnes hagin començat les pràctiques molt més tard. Demana una relació molt més àgil.

Intervé la Sra. Joaquima Cedó Quintana, Cap de la unitat d’Educació de l’Ajuntament de 
Mont-roig del Camp i manifesta que la relació amb els centres educatius del municipi sempre 
ha estat àgil. Que la problemàtica que ha generat el retard amb la signatura del conveni ha 
estat el document marc tramés per la Generalitat que no s’adapta a la normativa vigent. La 
impossibilitat de modificació sense el consentiment de la Generalitat ha estat l’únic motiu 
que ha impedit la signatura del conveni a termini. 

Intervé el Sr. Enrique López, i explica que quan la Generalitat comunica que s’implantarà el  
nou  Cicle  Formatiu  en  cap  moment  es  comunica  a  l’Ajuntament  que  aquest  serà  en 
modalitat Dual i per tant l’Ajuntament no disposava de partida pressupostària per a fer front a 
la despesa que generava la signatura del conveni. A més, els informes de fiscalització del 
conveni per part dels serveis tècnics de l’ajuntament eren desfavorables, atès l’existència de 
clàusules abusives del conveni que s’havien de modificar.

En quan als alumnes que fan les activitats d’aplicació pràctica, previstes al programa de 
diversificació  curricular,  comunica  que  ha  estat  complicat  acollir  a  18  alumnes  i  que 
l’Ajuntament ha fet un gran esforç per fer-ho possible.

 Institut Miami

El  Sr.  Enrique  López,  explica  les  actuacions  que  ha  realitzat  l’Ajuntament  com  a 
conseqüència  de  la  instal·lació  d’un  nou  mòdul  prefabricat  per  part  del  departament 
d’Educació de la Generalitat.

Pren la paraula el Sr. David García García, director de l’Institut Miami i agraeix a totes les 
persones que com a comunitat educativa els han ajudat, que l’institut té més alumnes que 
l’any passat , que disposen d’un pla educatiu de futur i per això en la darrera taula mixta és 
va demanar un nou institut que tingues un projecte de futur.

Tot seguit fa un resum dels projectes que s’han iniciat el present curs escolar i incideix en les 
necessitats que té el  centre.  Primer que tot demana la construcció del nou institut en el 
termini més breu possible, manifesta la necessitat de dotació a nivell intern, l’institut té una 
dotació d’equips molt antics, dispositius que avui per avui són obsolets. Que el present curs 
escolar han començat a treballar a 1r de l’ESO per projectes, volen el proper curs ampliar-ho 
a 1r i  2n, volen introduir les famílies dins les aules i tot això comporta un desplegament 
administratiu a nivell tecnològic que amb els recursos de que disposen és fa molt difícil.

Per concloure sol·licita informació sobre la construcció del nou institut.
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Intervé el Sr. Jean Marc Segarra, tot explicant els tràmits que s’estan portant a terme, i es 
preveu que l’any 2021 l’institut estigui construït. 

 Suport a l’educació

El Sr. Enrique López, intervé per fer una breu explicació dels ajuts socials de l’any 2018  i els 
ajuts de transport escolar del curs 2018-2019 que ha concedit l’Ajuntament i els ajuts del 
Consell Comarcal, les subvencions als centres educatius i AMPA i finalment les actuacions 
executades als diferents centres educatius en el període 2015-2019.

 Dades escolarització

El Sr. Enrique López, facilita als assistents un resum de dates d’escolarització aportades pel 
departament d’educació de la Generalitat de Catalunya en l’última Taula Mixta.

 Precs i preguntes

El Sr. Jordi Trepat, sol·licita informació sobre els terminis de pagament de les subvencions.

La Sra. Eva Tarragó, es queixa de la manca d’informació  i coordinació en les actuacions que 
fa l’empresa Notreserveis a l’escola. Pregunta sobre l’estat en que es troba la sol·licitud de 
Jornada intensiva de les escoles de primària del municipi.

Intervé el Sr. Jean Marc Segarra, tot dient que no la tindran. Hi ha 25 centres de Catalunya 
que estan realitzant la jornada intensiva, s’estan cercant indicados per veure quines són les 
millores reals, tant a nivell d’usuari, com a nivell pedagògic i es pròrroga un any més pels 
centres que ja ho estant fent 

A les 19:30 es dóna per finalitzada la reunió.
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